

Title (en)  
Wooden support structure.

Title (de)  
Hölzerner Ständer.

Title (fr)  
Support à piétement en bois.

Publication  
**EP 0442832 A1 19910821 (FR)**

Application  
**EP 91440003 A 19910125**

Priority  
FR 9001801 A 19900212

Abstract (en)  
The invention relates to a support provided with a wooden underframe which can be produced in a simple and inexpensive manner but which has a high degree of rigidity. The underframe (3) is composed of three legs (4, 5, 6) which are crossed and assembled in a central zone and of which the upper ends (4', 5', 6') are fastened to a seating element (1) of the support. The legs are provided with lateral notches permitting their mutual assembly by nesting. Each leg may be fastened to the seating element (1) by means of a single screw, so that the underframe can be removed and so that the support may be constructed by an unskilled person. Applications: individual or multi-seater seats, chairs, tables, pedestal tables.  
<IMAGE>

Abstract (fr)  
L'invention concerne un support pourvu d'un piétement en bois pouvant être réalisé d'une manière simple et peu coûteuse, mais présentant une grande rigidité. Le piétement (3) se compose de trois pieds (4, 5, 6) qui sont croisés et assemblés dans une zone médiane et dont les extrémités supérieures (4', 5', 6') sont fixées à un élément d'assise (1) du support. Les pieds sont pourvus d'entailles latérales permettant leur assemblage mutuel par emboîtement. Chaque pied peut être fixé à l'élément d'assise (1) par une simple vis, de sorte que le piétement est démontable et que le support peut être monté par une personne non qualifiée. Applications : sièges individuels ou à plusieurs places, chaises, tables, guéridons.  
<IMAGE>

IPC 1-7  
**A47C 3/00**

IPC 8 full level  
**A47C 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47C 3/00** (2013.01); **A47B 2013/027** (2013.01)

Citation (search report)  
• [YD] US 3396933 A 19680813 - WARD OBEDIAH C  
• [Y] US 4705250 A 19871110 - EASTMAN JEROME K [US]

Cited by  
CN109452756A; GR20160100189A; GR1009548B; GR20190100073A; GR1009949B; GB2477735A; AT525218A1; AT525218B1;  
WO2022268952A1; DE212022000176U1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0442832 A1 19910821**; FR 2658056 A1 19910816; FR 2658056 B1 19940617

DOCDB simple family (application)  
**EP 91440003 A 19910125**; FR 9001801 A 19900212